
Országgyű lés Hivatala

Irományszám : , . I (1 d4=0

Érkezett: 2016 MÁJ 24:

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Miniszter Úrhoz „Miért nem kapják meg az egészségügy i
dolgozók a pótlékaikat?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Párbeszéd Magyarországérthoz több tucat állampolgári megkeresés érkezett már azza l
kapcsolatban, hogy a dolgozók nem kapják meg pótlékaikat. Vannak, akik január óta nem
kapták meg bérkompenzációjukat . Az Államkincstár az intézményvezetőket, míg az
intézményvezet ők az Államkincstárt hibáztatják a csúszás miatt .

Kérem, válaszoljon a következ ő kérdésekre :

- Miért fordulhat el ő az, hogy az egészségügyi intézmények dolgozói késve kapják csak meg a
bérkompenzációj ukat ?
- Mit tesz a minisztérium, hogy felgyorsítsa a kifizetéseket ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2015 . május 24 .

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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